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I 
edere campagne is weer anders. Het komt daarbij re-
gelmatig voor dat in een jaar dat er Tweede Kamer-

verkiezingen worden gehouden daar andere verkiezin-
gen kort aan voorafgaan. Vaak is er dus sprake van een 
soort voorverkiezing.  
 
De campagne die mij het meest is bijgebleven is die van 
1994. Om even in herinnering te roepen: Lijsttrekker Brink-
man verkondigt de mening dat bij bezuinigingen de AOW niet 
bij voorbaat wordt ontzien. Kort daarop meldt scheidend pre-
mier Ruud Lubbers, dat hij op Ernst Hirsch Ballin gaat stem-
men. Vervolgens wordt in de pers het verband gelegd dat 
Lubbers Brinkman niet langer steunt als de nieuwe leider van 
het CDA. Dit alles leidde in de winter van dat jaar rond de Ge-
meenteraadsverkiezingen tot een zeer negatieve sfeer 
rondom het CDA. Ik kan mij nog goed herinneren dat ik tij-
dens de campagne in de vrieskou in een winkelcentrum voort-
durend ben uitgemaakt voor alles wat lelijk is. De Tweede Ka-
mer verkiezingen daarna leverde een enorm verlies op voor 
het CDA. 

Van de voorzitter 
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 Nieuwsbrief 

 AFDELING ALPHEN AAN DEN RIJN 

Terug naar het heden. Zaterdagmorgen 20 februari, de dag 
na de val van het kabinet Balkenende IV, ging ik op weg naar 
een winkelcentrum om folders uit te delen voor de gemeen-
teraadsverkiezingen van 3 maart. Op weg daar naartoe 
speelde door mijn hoofd: hoe zal de sfeer zijn en wat kan ik 
verwachten.  
 
Gelukkig voor mij en de andere aanwezige CDA-ers viel het 
erg mee. Naar mijn mening beleven we geen herhaling van 
de sfeer van 1994. Het gaat in de eerste plaats om een hele 
andere casus dan 1994. We hebben juist geen leiderschaps-
crisis binnen de partij, maar een vertrouwenscrisis met een 
andere partij.  
Ik sluit graag af met de recente woorden in de 
media van Hans Wiegel: het CDA wordt onder 
leiding van Balkenende gewoon weer de grootste. 
 
 
 
Hermann Kukler, Voorzitter  

                  CDA Campagne Alphen aan den Rijn: het resultaat 

 Interview  

 met  

 wethouder   

 Hans     

 Groen in ’t   

 Wout 
 

 
Uw redacteur smaakte het genoe-
gen onze wethouder en lijsttrekker 
als één der eersten te mogen inter-
viewen over de  raadsverkiezings-
uitslag.  
 
Hoe is het CDA uit de bus geko-
men? Tevreden, teleurgesteld of…? 
Als lijsttrekker ben ik tevreden, hoewel 
ik natuurlijk liever een hogere score 
had gezien. Gegeven de landelijke in-
vloed op de lokale verkiezingen hebben 
we als CDA in Alphen bovengemiddeld 
gepresteerd. Het CDA is de op één na 
grootste partij geworden na de VVD. 
Het CDA heeft 3914 
stemmen (13,3% van 
de stemmen) gehaald 
tegen 3802 (13%) 
voor de PvdA. Dat is 
een belangrijk gege-
ven om de onderhan-
delingen voor een 
collegevorming in te 
gaan. Ook belangrijk 
is te komen tot een betrouwbare en 
standvastige coalitie. Voor de rest is 
het nu zaak goed positie te kiezen en 
doortastend te handelen. Op de moge-
lijke uitslag van zulke onderhandelin-
gen kan ik natuurlijk niet vooruitlopen 

noch kan ik daarover speculeren.  
 
In hoeverre hebben de landelijke 
politieke ontwikkelingen hun in-
vloed gehad op de uitslag, denk je? 
Als de invloed van de landelijke politie-
ke sores op de lokale verhoudingen er 
niet was geweest, zouden we m.i. als 
Alphens CDA zeker hoger gescoord 
hebben. We zijn nu niet voldoende 
beoordeeld op onze prestaties in de 
afgelopen 4 jaar. Ik verwijs daarbij 
naar onze duidelijk omschreven suc-
cessen in de “25 van Alphen”. Het is 
overigens niet de eerste keer dat het 
CDA in Alphen wordt benadeeld door 
landelijke ontwikkelingen. Ik pleit 
daarom voor spreiding van gemeente-
raadsverkiezingen over meerdere tijd-
vakken per landsdeel. Ik denk dat je 
daarmede los kan komen van landelij-
ke overvleugeling, die de lokale politiek 
geen recht doet.  
 
Heeft de lokale campagne naar 

jouw idee invloed 
gehad op het kie-
zersgedrag c.q. de 
uitslag? 
Wel degelijk! OK, 
echt meten kan je 
het niet, maar je 
voelt het aan op 
basis van de vele 
contacten met men-

sen, die je in zo’n periode legt.  
In vergelijking tot vorige campagnes 
valt mij op dat de reacties van mensen 
veranderen. Het is nu zaak als CDA op 
straat, via advertenties, flyers e.d. en 

Hierbij nodigt het bestuur van het 
CDA, afdeling Alphen aan den Rijn, u 

van harte uit voor de  

Algemene Ledenvergade-
ring  
op: 

maandag 29 maart 2010 om 
19.30 uur in het zalencentrum 
van de Maranathakerk aan de 
Jongkindt Coninckstraat 2, 

Alphen aan den Rijn  
 
De volledige agenda staat afge-
drukt op blz. 4; de achterzijde van 
deze nieuwsbrief. 
Voorts vindt een extra ALV plaats 
op 7 april as. Zie hier-
voor verder bladzijde 3 
 
Mis deze vergaderingen 

niet!  

het Internet zichtbaar te zijn. Mensen 
laten zich echter geen inhoudelijke 
discussies opdringen. Maar als iemand 
aangeeft daar wel behoefte aan te heb-
ben, moet je er natuurlijk alle ruimte 
voor bieden. M.i. hebben we daar met 
de toegepaste campagne-middelen 
voldoende op ingespeeld. Overigens: 
we beschikten over een team dat ge-
durende de campagne zeer hecht is 
geworden. Dat geeft vertrouwen in de 
toekomst van het CDA. Ik wil dan ook 
een ieder bedanken voor zijn of haar 
inzet! 
 
Voor het vervolg: zie bladzijde 2 

 

“De uitslag rechtvaardigt dat 

het CDA opnieuw bestuurlij-

ke verantwoordelijkheid kan 

oppakken, om Alphen verder 

te ontwikkelen tot een toe-

komstgerichte stad.”  
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Vervolg van : CDA Campagne Alphen aan den Rijn: het resultaat 

Nieuws van het Waterschap  
 

D 
e waterschappen zijn in gevaar!! Zo zouden we 
kunnen denken als we de discussie over het be-

staansrecht van de waterschappen volgen. Die discus-
sie zal hoogstwaarschijnlijk ook een onderdeel van de 
landelijke verkiezingscampagne worden.  
 
Eigenlijk heel vreemd dat die discussie er is. Het waterschap-
bestel is de oudst bestaand openbaar bestuur. Het hoog-
heemraadschap van Rijnland bestaat dit jaar zelfs al 755 
jaar. Al die tijd heeft zij kennis vergaard en beleid uitgevoerd 
over het watersysteem en de keringen (zeewering en dijken). 
De organisatie heeft zich voortdurend aangepast aan de ta-
ken die in de loop der eeuwen zijn uitgebreid, een dynamisch 
bedrijf dus. Gewoonlijk maakt iemand zich ook niet ongerust 
of je wel veilig woont in het westen van Nederland. Hoewel 
we zo’n 4 à 5 meter onder de zeespiegel wonen, vertrouwen  
we erop dat de Noordzeekust, de polderdijken en rivieroevers 
op orde zijn en er geen gevaar voor overstroming is. 
 
Veel mensen weten eigenlijk ook niet wat de taken van het 
waterschap zijn, maar hebben er wel een mening over en 
vinden dat bijvoorbeeld de provincie de taken best over kan 
nemen. Zeker nu het Rijk moet bezuinigen en er efficiënter 
gewerkt moet worden. Niet alleen de gemeenten en de pro-
vincies hebben de opdracht gekregen om te bezuinigen, ook 
de waterschappen moeten tot een doelmatiger waterbeheer 
komen en per jaar 100 miljoen bezuinigen. De zesentwintig 

Waterschappen die Nederland telt zijn verenigd in de Unie van 
Waterschappen en in “Actie Storm” wordt deze opdracht lan-
delijk uitgewerkt.  
Belangrijke elementen in actie Storm zijn het samengaan van 
sommige waterschappen, overname van de hoogwaterbestrij-
ding (wordt nu door het Rijk betaald), de muskusrattenbe-
strijding (nu een taak van de Provincie) en samenwerken in 
de waterketen tussen gemeenten en waterschap op het ge-
bied van riolering en waterzuivering. Vooral dit laatste kan 
een echte besparing zijn. Opheffen van waterschappen leidt 
nauwelijks tot een besparing; ongeveer 15 miljoen per jaar 
en bovendien zal de waterschapsbelasting dan niet verdwij-
nen. Indien wel, zal het water op een andere manier een 
prijskaartje krijgen, want schoon water kost geld.  
 
Ik ben er van overtuigd dat een sterk waterschap een meer-
waarde kan zijn voor de burger. Een waterschap is een auto-
riteit op het gebied van water en weet haar taken over het 
algemeen goed uit te voeren. Vaak is er wel onbegrip waarom 
maatregelen worden uitgevoerd, echter Rijnland gaat er aan 
werken om op het gebied van communicatie de afstand tus-
sen burgers en het schap te verkleinen. Veel informatie kunt 
u vinden op de website www.rijnland.net. Algemene vragen 
kunt u stellen via post@rijnland.net. Ook de CDA fractie wil u 
graag op de hoogte houden en op verzoek via de 
CDA afdeling uitleg geven over waterschapsplannen 
bij u in de buurt.  
 
Marjon Verkleij-Lemmers  
VV-lid van HHR Rijnland  

             Het water komt het waterschap aan de lippen……. 

Zitten hier leerpunten in voor de 
volgende keer, zo ja, welke? 
Voor volgende campagnes blijft het  
zoeken naar (nieuwe) moderne vor-
men van communicatie, om zoveel 
mogelijk mensen als CDA te bereiken. 
Belangrijk is de gehouden campagne 
goed te evalueren en daarbij je ook 
goed te realiseren dat politiek bedrij-
ven een dynamisch proces is. Je moet 
hierbij steeds opnieuw nadenken, hoe 
je zaken aanpakt en hoe je daarmede 
optimaal aansluiting houdt bij de bele-
vingswereld van de kiezer.  
 
Nog opvallende dingen meege-
maakt tijdens de campagne? Zo ja 
welke? 
De avond voor Valentijnsdag hebben 
we met ons campagneteam bij de 
uitgang van 
het theater 
en de bios-
coop zeer 
toepasselij-
ke kaartjes 
uitgedeeld. 
Potten met 
hartjessnoepjes hadden we ook bij 
ons. Voorbijgangers, vooral jonge 
meiden, reageerden daarop ontzet-
tend leuk en enthousiast. Zoiets geeft 
de politicus moed! Ook het uitdelen 
van grote groene appels was heel 
herkenbaar voor de mensen. Zo kon 
je ook nog bijten in het symbool voor 
een mooi en sappig CDA.  
 

Wat zijn je 
plannen voor 
de komende 
weken? 
Ik wil gaan 
meebouwen 
aan een solide 
coalitie, waar-
in het CDA 
kan meedraai-
en met krach-
tige porte-
feuilles en 
goede be-
stuurders. Op 
voorhand slui-
ten we als 
CDA geen 
partijen uit en 
we willen 
open gesprek-
ken aangaan 
om zo’n be-
stendige coali-
tie vorm te geven.  
Daarbij moeten we goed kijken naar 
een reële afspiegeling van de verkie-
zingsuitslag. Die uitslag rechtvaardigt 
m.i., dat het CDA in Alphen weer 
bestuurlijke verantwoordelijkheid kan 
oppakken, om Alphen verder te ont-
wikkelen tot een toekomstgerichte 
stad.  
Een stad waar het goed wonen en 
werken is en waarin iedereen naar 
vermogen kan deelnemen aan het 
maatschappelijk en economisch pro-
ces!  

Tot slot nog enkele belangrijke gege-
vens: 
♦ Opkomstpercentage: 52,6%, nage-
noeg gelijk aan de verkiezingen van 
2006 
♦ De huidige (“oude”) coalitie van 
VVD, PvdA, CDA en CU behoudt een 
meerderheid van stemmen in de raad, 
maar loopt terug van 24 naar 20 zetels 
♦ Rekening houdend met voorkeurs-
stemmen zijn voor het CDA in de raad 
(in volgorde) gekozen:  
- Hans Groen in ‘t Wout 
- Marjon Verkleij 
- René Vrugt 
- Peter Dobbe 
- Marly de Blaeij. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Redactie: 
Han Zweers, bestuurslid 
 

Soms was de spanning te snijden: uitsla-

genavond in het Stadhuis…..foto’s: Jan 

Jasperse 

 Alphen a/d Rijn  
 

Zetels 
 
VVD 
 
PvdA 
 
CDA 
 
ChristenUnie 
 
Groenlinks 
 
D66 
 
Nieuw Elan 
 
SP 
 
Alphen Eén 
 
Beter Alphen 
 
TON 
 
Leefbaar 
Alphen/Alph.  
Stadspartij 
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Nieuws uit de raadsfractie  
 

D 
e raadsvergadering van 11 fe-
bruari stond in het teken van 

onderwijs en cultuur. Enerzijds 
vond er besluitvorming plaats over 
het Masterplan onderwijshuisves-
ting en anderzijds is de raad ge-
vraagd in te stemmen met de ver-
dere ontwikkeling van het Cultuur-
gebouw. 
 
In het Masterplan onderwijshuisvesting 
met als titel: “Bouwstenen Voor Beter 
Onderwijs” wordt het verleden, heden 
en de toekomst beschreven van alle 
onderwijsinstellingen binnen de ge-
meente Alphen aan den Rijn. Een uit-
voerig rapport dat als gids moet gaan 
dienen voor de onderwijsontwikkelin-
gen in de komende jaren. Het accent in 
het door de raad vastgestelde master-
plan ligt bij het uiterlijk in 2016 realise-
ren van vervangende nieuwbouw voor 
alle scholen van het voortgezet onder-
wijs met uitzondering van de enkele 
jaren geleden in gebruik genomen ves-
tiging van het Scala College aan de 
Kees Mustersstraat.  
Onderdeel van het plan is de ontwikke-
ling en realisatie van 2 leerparken voor 
het VMBO waarin in samenwerking met 
Onderwijs, Ondernemers en Overheid 
(de 3 O´s) VMBO leerlingen een zoda-

nige opleiding krijgen dat zij een 
startkwalificatie kunnen halen en 
daarnaast die vaardigheden en kennis 
worden aangeleerd om succesvol hun 
schoolcarrière voort te kunnen zetten 
op het Middelbaar Beroeps Onderwijs 
(MBO). Met name de leerparken moe-
ten er voor zorgen dat schooluitval 
nog verder wordt tegengegaan. Van-
daar dat de CDA-fractie tijdens de 
besluitvorming in de raad heeft aan-
gedrongen op voortvarendheid bij de 
ontwikkeling en realisering van de 
leerparken. 
 
Naast goed onderwijs in daarvoor 
geschikte gebouwen heeft ook ruimte 
voor cultuur in daarvoor geschikte 
gebouwen de aandacht van het CDA. 
Daarom hebben wij volmondig inge-
stemd met het vervolgtraject dat het 
mogelijk maakt over te gaan tot de 
bouw van het Cultuurhuis aan het 
Thorbeckeplein. Voor alle duidelijk-
heid: Het cultuurhuis is wat het CDA 
betreft geen imposant gebouw met 
allerlei toeters en bellen, maar een 
gebouw dat ruimte en kansen biedt 
aan de toekomstige gebruikers zoals 
de bibliotheek en de streekmuziek-
school.  
Soberheid en degelijkheid zijn daarbij 
de sleutelwoorden. Anders gezegd 
een in de omgeving passend archi-
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Jaarplanning en verkiezingen 

tectonisch verantwoord gebouw dat 
gebouwd kan worden binnen de finan-
ciële kaders waaronder een gezonde 
exploitatie. 
 
Nu de kaders voor de nieuwe vestiging 
van zowel de bibliotheek en de streek-
muziekschool zijn vastgelegd komt de 
vraag op tafel wat de toekomst is van 
het oude gemeentehuis aan het Burg. 
Visserpark. De CDA-fractie is van me-
ning dat het oude gemeentehuis van 
grote culturele waarde is en daarnaast 
grote betekenis heeft voor veel inwo-
ners van Alphen aan den Rijn. Om die 
redenen is door de CDA-fractie een 
motie ingediend waarin is opgenomen 
dat het oude gemeentehuis niet mag 
worden vervreemd er dus in gemeen-
telijk beheer blijft en dat de karakte-
ristieke bouw en inrichting behouden 
moet blijven, evenals de representa-
tieve (trouw)functie. De motie werd 
door een ruime meerderheid van de 
gemeenteraad gesteund. 
 
 
 
 
 
 
Peter Dobbe  
fractiesecretaris CDA 

Nieuws uit de regio  
 
Het regiobestuur Rijn- en Veenstreek heeft een vergader-
planning vastgesteld, die er (thans) als volgt uitziet: 30 
maart 2010 (o.a. een terugblik op de GRV) – 17 mei 2010 
(alleen voor de voorzitters) – 7 juni  2010 (o.a. bespreking 
over samenwerking met de CDA-regio Gouwe en IJssel) – 4 
oktober 2010 (o.a. de Miljoenennota).  
 
Met het oog op de verkiezingen voor de Provinciale Staten en 
de Eerste en Tweede Kamer heeft de provinciale CDA afde-
ling belangrijke data vastgesteld. Na maandag 8 maart 2010 
de openstelling van de procedure EK en TK. Betreft voor-
dracht en sollicitatie in CDA.nl en een oproep aan gemeente-
lijke CDA-afdelingen en provinciale afdelingen om – ten 
hoogste vijf – kandidaten EK en TK voor te dragen. Woens-
dag 31 maart 2010: verzoek aan gemeentelijke afdelingen 
kandidaten PS voor te dragen. Dinsdag 1 juni 2010: slui-
tingsdatum voordrachten en sollicitaties kandidaten PS. 
Maandag 7 juni 2010: sluitingsdatum voordrachten en sollici-
taties kandidaten EK en TK.  
Echter, door de vervroegde TK-verkiezingen van 9 juni 2010 
is inmiddels de procedure van voordrachten en sollicitaties 
voor de TK al op 5 maart jl. afgesloten.  

Dinsdag 23 november 2010: uiterste datum waarop gemeen-
telijke afdelingen stembiljetten voor PS-verkiezingen kunnen 
terugsturen. Direct na 10 december 2010 worden de stembil-
jetten voor de advieslijsten kandidaten Eerste en Tweede Ka-
mer naar de gemeentelijke afdelingen gezonden. Ze moeten 
voor vrijdag 28 januari 2011 door de gemeentelijke afdelin-
gen worden ingezonden. Daarnaast zijn er ook nog deadlines 
voor het indienen van amendementen op de verschillende 
conceptverkiezingspro-gramma’s. . 
 
De regiobijeenkomst op 23 november 2009 stond vooral in 
het teken van de verdere voorbereidingen van de gemeente-
raadsverkiezingen van 3 maart 2010 en “Het Manifest”: een 
notitie van de provinciale afdeling van het CDA om de relatie 
tussen het provinciale AB en DB en met die van de afdelingen 
beter te stroomlijnen. Tijdens de provinciale Nieuwjaarsrecep-
tie op 23 januari 2010 in Archeon werd “Het Manifest” door 
provinciaal voorzitter Tony de Bos aangeboden aan de bezoe-
kers van de goedbezochte nieuwjaarsbijeenkomst. 
 
 
 
Henk van Rietschoten 

secretaris CDA regio Rijn – en Veenstreek  

Vanwege de vervroegde Tweede Kamerverkiezingen op 9 
juni as. schrijft het Bestuur een extra Algemene Ledenver-
gadering uit op woensdag 7 april as. in de Maranathakerk, 
aanvang 20.00 uur.  
Nadere informatie en agenda volgen.    
 
Eerder vergaderen is niet mogelijk aangezien de advieslijst 

niet eerder klaar is dan 30 of 31 maart en tegelijkertijd moe-
ten eventuele amendementen op het verkiezingsprogramma 
uiterlijk 8 april worden ingediend.  
 
Eventueel de geplande ALV van 29 maart verschuiven naar 7 
april is overwogen, maar bleek geen optie, omdat dan de 
agenda gewoonweg te vol wordt.  

         Extra ALV op 7 april as.   
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Nieuws van het Binnenhof 
 
 

H 
et zal u niet zijn ontgaan dat 
we de afgelopen weken in poli-

tiek Den Haag in zeer zwaar weer 
zijn terecht gekomen. In de aan-
loop naar de gemeenteraadsverkie-
zingen stonden twee ingewikkelde 
onderwerpen op de agenda. 
 
In de eerste plaats het onderzoek van 
de commissie Davids naar de betrok-
kenheid van Nederland bij de oorlog in 
Irak. Na een intensief debat in de Ka-
mer en het kabinet is uiteindelijk de 
conclusie getrokken dat de besluitvor-
ming in 2002 en 2003 op een aantal 
punten degelijker had gekund. Dat 
daaruit naar de toekomst toe lessen 
kunnen worden getrokken is een con-
clusie die iedereen deelt. Zo zal onder 
andere de informatievoorziening aan de 
Kamer eerder en beter moeten. 
 
Het tweede onderwerp was de discussie 
over de beëindiging van de huidige mili-
taire missie in Afghanistan en de vraag 
of Nederland na 2010 nog een bijdrage 
in Afghanistan wilde blijven leveren en 
waaruit die bijdrage dan zou kunnen 
bestaan. Over dit onderwerp leek het 
binnen de coalitie mogelijk een discus-
sie op basis van argumenten te voeren. 
Halverwege februari heeft de PvdA ech-
ter een andere koers gekozen die uit-
eindelijk tot het ontslag van de PvdA 
bewindslieden leidde. U weet inmiddels 
allemaal het gevolg daarvan: een de-
missionair kabinet van CDA en Chris-
tenUnie dat bijna tot enige taak heeft 
om verkiezingen voor te bereiden die 
op 9 juni gehouden worden. 
Als je het zo opschrijft lijkt het allemaal 
redelijk nuchter en zakelijk.  
 

Alg.ledenvergadering 29 maart, vervolg 

De werkelijkheid achter deze woorden 
is natuurlijk gevuld met emoties. De 
spanningen zijn achter de schermen 
enorm groot geweest, vertrouwen tus-
sen mensen heeft een lelijke deuk ge-
kregen. En dan heb ik het nog niet 
eens over de fysieke belasting. Een 
week lang nachten van maximaal 3 uur 
slaap doen een mens geen goed.  
 
Ook een week na de val van het kabi-
net overheerst bij mij nog steeds het 
gevoel dat de electorale overwegingen 
bij de PvdA de belangrijkste reden zijn 
geweest om doelbewust op een breuk 
aan te sturen. Ik vind dat onverant-
woordelijk. Bovendien is het ook echt 
onbehoorlijk naar onze mensen in Af-
ghanistan en onze internationale bond-
genoten om dit onderwerp als 
‘breekpunt’ te kiezen. 
 
Maar goed de politieke realiteit is een 
gegeven waarmee we zo goed mogelijk 
om moeten gaan. Natuurlijk heeft dit 
zijn invloed gehad op de lokale cam-
pagne terwijl we dat juist niet hadden 
gewild. Gelukkig heb ik op straat ook 
veel begrip gehoord voor de keuze van 
het CDA en weten heel veel mensen 
dat het 3 maart om lokale verkiezingen 
gaat. 
We zijn ons nu in sneltreinvaart aan het 
voorbereiden op de verkiezingen van 9 
juni. Voor eind maart moeten het ver-
kiezingsprogram en de lijst met kandi-
daten in concept gereed zijn. Dat is dus 
opnieuw een enorme klus voor ons 
allen.  
 
Ik heb er vertrouwen in dat we die klus 
met elkaar kunnen klaren. De afgelo-
pen weken heb ik ervaren dat in tijden 
van storm het CDA de rijen sluit en we 
aan de slag gaan. Met deze mentaliteit 
komen we een heel eind!! 
 
 
 
 
Liesbeth Spies, Tweede 
Kamerlid CDA 

De politieke realiteit! 

Let op: aanvang 19.30 uur; na afloop borrel, ook voor CDA kiezers 
 

Agenda  
 
1. Opening en welkom door de voorzitter 
2. mededeling ingekomen stukken en vaststelling agenda 

korte leespauze stukken 
3. verslag algemene ledenvergadering 5 oktober 2010 
4. verslag kascommissie/vaststelling financieel jaarverslag 2009 
5. Tweede Kamerlid Liesbeth Spies: actualiteit landelijke politiek  
6. jaarverslag bestuur 2009 
7. bestuurszaken: herbenoeming Cock Kroft voor 2e bestuursperiode, voorstellen 

nieuw bestuurslid Mark Vermeulen 
8. Terugblik gemeenteraadsverkiezingen en huidige stand van zaken door de 

voorzitter en lijsttrekker Hans Groen in ‘t Wout 
9. afscheid raadsleden voorgaande raadsperiode: Marianne Zandstra, Walter Pie-

terse, Henk van Rietschoten 
10. rondvraag 
11. sluiting 
 
Namens het bestuur; Hermann Kukler, voorzitter CDA-afdeling Alphen aan den 
Rijn. De stukken zijn één week voor de vergadering opvraagbaar bij de secretaris 
(tel:0172-240579 of cda-jankees@hetnet.nl) 

Mark Vermeulen 

E 
ven voorstellen, een nieuw lid 
van het Algemeen Bestuur! 

 
Er is een kans dat u mij al eens heeft 
gezien of gesproken tijdens een CDA-
avond of tijdens het campagne voeren, 
maar toch even een stukje in de 
nieuwsbrief over wie ik ben en wat ik 
doe. 
 
Mijn naam is Mark Vermeulen en ben 
bijna 2 jaar getrouwd met Heleen Wil-
schut. Sinds 2005 wonen wij samen in 
Alphen aan den Rijn en hopen dit jaar 
gezinsuitbreiding te krijgen. Eerder ben 
ik 23 jaar in Zwammerdam woonachtig 
geweest en daarmee vanaf mijn geboor-
te al in de gemeente Alphen aan den 
Rijn. 
 
Op dit moment ben ik werkzaam bij 
politie Hollands Midden en Heleen als 
leerkracht in het basisonderwijs. Twee 
beroepen waardoor we, vanuit verschil-
lende invalshoeken, met beide benen in 
de samenleving staan.  
Door mijn ouders ben ik opgevoed met 
de gedachte dat we ons, daar waar mo-
gelijk, ook voor de samenleving in moe-
ten zetten. In Zwammerdam en Alphen 
aan den Rijn ben ik vrijwilliger 
(geweest) bij onder andere de voetbal-/
muziekvereniging en de kerk. Bij de 
politie ben ik lid van de ondernemings-
raad en wil zodoende ook meedenken 
over het huidige politiewerk of over 
eventuele veranderingen die nodig zijn.  
 
Vanaf de zijlijn is commentaar leveren 
vaak makkelijk, maar ga eens in het 
veld staan en probeer als team succes-
sen te boeken. Dat is iets wat ik ook 
binnen het CDA wil doen, ge-
woon….MEEDOEN IN ALPHEN!!! 
 
 
 


